
Протокол № 48

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 29 листопада 2019 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Могилей Михайло Миколайович;

Відсутні:   (4)
члени постійної комісії: Дичко Анатолій Дмитрович;

Здебська Валентина Павлівна;
Монашок Микола Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович .

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  хід  виконання  рішення обласної  ради від  20 травня 2016 року № 82
“Про  затвердження  нормативів  питного  водопостачання  населення  в
населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Інформує: Омелькін  Олександр  Михайлович –  заступник генеральний
директор  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”

2. Про  внесення  змін  до  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Омелькін Олександр Михайлович – заступник генеральний директор
обласного комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

3. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

Інформує: Омелькін Олександр Михайлович – заступник генеральний директор
обласного комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

4. Про  повторний  відкритий  лист-звернення  громадськості
Олександрійського регіону.

Інформує: Омелькін Олександр Михайлович – заступник генеральний директор
обласного комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”
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5. Про стан виконання рішень обласної ради про оголошення територій і
об'єктів природно-заповідного фонду місцевого значення.

Інформує: Хомич Антоніна Павлівна – заступник директора департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

Гладенький  Сергій  Іванович –  начальник  відділу   організації
природозаповідного  фонду  та  землекористування  департаменту  екології  та
природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про  стан  виконання  інвестиційних  намірів  гірничодобувними
підприємствами на території області.

Інформує: Бриндак  Вікторія  Євгенівна –  начальник  відділу
надрокористування  та  видобування  корисних  копалин  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

7. Про  клопотання  Держгеонадр  України  щодо  продажу  на  аукціоні
спеціального  дозволу на  користування надрами з  метою видобування
цегельної сировини Ганнівського родовища.

Інформує: Бриндак  Вікторія  Євгенівна –  начальник  відділу
надрокористування  та  видобування  корисних  копалин  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

8. Про  стан  виконання  обласної  цільової  програми  розвитку  водного
господарства  та  екологічного  оздоровлення  басейну  річки  Дніпро  на
період до 2021 року

Інформує: Гайдук  Катерина  Іванівна -  начальник  Регіонального  офісу
водних ресурсів у Кіровоградській області

9. Про  звіт  про  результати  виконання  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2019 рік.

Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна – директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

10. Про  програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської
області на 2020 рік.

Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна – директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

11. Про план роботи Кіровоградської обласної ради на 2020 рік.
Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної
ради

12. Про план роботи постійної  комісії  обласної  ради з питань житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів на 2020 рік.
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Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної
ради

1. Про хід виконання рішення обласної ради від 20 травня 2016 року
№ 82 “Про затвердження нормативів питного водопостачання населення в
населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Слухали: інформацію  заступника  генерального  директора  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” Омелькіна О.М.
про хід виконання рішення обласної ради від 20 травня 2016 року № 82 “Про
затвердження  нормативів  питного  водопостачання  населення  в  населених
пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

У  ході  розгляду  та  обговорення  отриманої  інформації  постійна  комісія
установила,  що  комунальне  підприємство  дотримується  затверджених
нормативів  питного  водопостачання  населення  в  населених  пунктах,  що
обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Крім того, доповідач звернув увагу на те, що відповідно до пунктів 3, 4
Порядку  розроблення  та  затвердження  нормативів  питного  водопостачання,
затвердженого  постановою  Кабінету  Міністрів  України  від  25.08.2004  року
№ 1107,  нормативи  питного  водопостачання  населення  в  населених  пунктах
потребують  перегляду  із  попереднім  здійсненням  розробки  та  проведенням
наукового  обґрунтування  нормативів  спеціалізованою  науково-дослідною
організацією на замовлення органу місцевого самоврядування.

Після  обговорення,  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  постійній  комісії  обласної  ради  з  питань  власності  та

постійній  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету,  фінансово-економічної
політики  та  інвестицій  спільно  опрацювати  питання  щодо  фінансового
забезпечення виконання вимог пунктів 3, 4 Порядку розроблення та затвердження
нормативів  питного  водопостачання,  затвердженого  постановою  Кабінету
Міністрів України від 25.08.2004 року № 1107, за рахунок коштів ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”  та  обласного  бюджету  на  2020  рік,  враховуючи  пропозицію  ДП
“Науково-дослідний  та  конструкторсько-технологічний  інститут  міського
господарства”.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 особа (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято

2. Про  внесення  змін  до  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Слухали: інформацію  заступника  генерального  директора  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” Омелькіна О.М.
про  внесення  змін  до  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.
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За  наданою  інформацією  доповідачем,  необхідність  внесення  змін  до
Правил  приймання  стічних  вод  підпри-ємств  до  систем  централізованого
водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград” полягає в наступному.

Затвердженими  рішенням  Кіровоградської  обласної  ради  №  600  від
18.12.2018  року  місцевими  правилами  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого  водовідведення  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  визначено  по-
няття стічних вод, які скидаються до систем централізованого водовідведення.

Так, відповідно до п. 1.5 Місцевих правил два види стічних вод спожи-
вачів,  які  скидаються  до  системи  централізованого,  а  саме  стічні  води,  що
утворилася  в  процесі  господарсько-побутової  діяльності  та  стічні  води
технологічного походження, що утворилася в процесі виготовлення продукції
та/або надання послуг.

Медичні заклади, як і заклади освіти, є соціально-важливими установами,
які  не  проводять  господарської  діяльності  по виготовленню продукції  та  не
утворюють у процесі своєї діяльності стічних вод технологічного походження.
Водопостачання  на  вказані  об’єкти  соціальної  інфраструктури  вико-
ристовується  виключно  для  побутових  потреб  працівників  таких  установ  та
фізичних осіб, які користуються послугами.

Заклади  соціальної  інфраструктури,  такі  як  медичні  заклади  і  заклади
освіти,  не  можуть спричинити  порушення  у  роботі  і  безпечної  експлуатації
споруд каналізації,  оскільки  здійснюють  скид  таких  ж стічних  вод  за  своїм
складом, як і населення, що проживає в багатоквартирних будинках чи прива-
тному секторі.

Даним  регуляторним  актом  пропонується  конкретизувати  положення
п. 1.3  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем  централізованого  во-
довідведення  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»,  затверджених  рішенням  Кіро-
воградської обласної ради № 600 від 18.12.2018 року, яким визначено сферу дії
цих правил, а саме про внесення змін до п.1.3 Правил приймання стічних вод
до  систем  централізованого  водовідведення  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»,
затверджених рішенням Кіровоградської обласної ради № 600 від 18.12.2018
року,  яким  визначити,  що  правила  поширюються  на  ОКВП  «Дніпро-
Кіровоград»,  як  на  виробника  послуги  з  централізованого  водовідведення
(відведення та/або очищення стічних вод),  а також на юридичних осіб  неза-
лежно від форм власності та відомчої належності, фізичних осіб - підприємців,
фізичних осіб, які провадять незалежну професійну діяльність і взяті на облік
як самозайняті особи у контролюючих органах згідно з Податковим кодексом
України, які скидають свої стічні води в системи каналізації ОКВП «Дніпро-
Кіровоград» та які розташовані на адміністративних територіях місцевих рад
визначених  в  п.  1.2  цих  Правил  (крім  закладів  охорони  здоров’я,  освіти  та
об’єктів культурного призначення в яких забезпечується по-стійне проживання
або  перебування  (проживання,  лікування,  навчання,  оздоровлення)  фізичних
осіб,  які  не  скидають  стічні  води  технологічного  та/або  непобутового
походження).

Крім того, 24.06.2019 року сектором Держводагенства у Кіровоградській
області  було видано ОКВП «Дніпро-Кіровоград» новий дозвіл на спеціальне
водокористування  в  якому  доведені  нові  гранично  допустимі  скиди  за-
бруднюючих речовин у водні об’єкт, що є основою для розрахунку допусти-
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мих  концентрацій  забруднюючих  речовин,  які  скидаються  споживачами  до
систем централізованого водовідведення.

За результатами розгляду та обговорення інформації, голова постійної комісії
поставив на голосування наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома. 

2. Внести на розгляд обласної ради відповідний проект рішення обласної
ради  з  даного  питання,  забезпечивши  дотримання  процедури  прийняття
регуляторних  актів,  визначеної  Законом  України  “Про  засади  державної
регуляторної політики у сфері господарської діяльності”.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято

3. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

Слухали: інформацію  заступника  генерального  директора  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” Омелькіна О.М.
про внесення змін до інвестиційної  програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на
2017-2020 роки в частині коригування заходів на 2020 рік.

Після  обговорення,  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома. 
2. Рекомендувати  при  розгляді  питання  “Про  внесення  змін  до

інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2017-2020 роки” внести
наступні зміни:

пункт 2 проекту рішення виключити;
додатки 3, 4 до інвестиційної програми  ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на

2017-2020 роки викласти у новій редакції (додаються).
3. Підтримати  внесення  на  розгляд  пленарного  засідання  обласної  ради

питання  про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки та запропонований проект рішення із врахуванням
рекомендації постійної комісії.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб

Вирішили:  Рішення не прийнято.

4. Про  повторний  відкритий  лист-звернення  громадськості
Олександрійського регіону.

Слухали: інформацію  інформацію  Омелькіна  О.М.  –  заступника
генерального  директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства
“Дніпро-Кіровоград” відносно виконання пункту 2 рішення постійної  комісії
від  13  вересня  2019  року  №  326  “Про  заяву-коментар  представників
громадськості  Олександрійського регіону області  стосовно інформації  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград”  щодо  підвищення  тарифів  на  водопостачання  та
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водовідведення”,  як складову порушеного питання у повторному відкритому
листі-звернені громадськості Олександрійського регіону.

У ході розгляду, за наданою інформацією постійною комісією з'ясовано,
що  перевірка  стану  фінансово-господарської  діяльності  ОКВП
“ДніпроКіровоград  Управлінням  Східного  офісу  Держаудитслужби  в
Кіровоградській області заплановано на наступний рік.

Крім  того,  постановою  Національної  комісії,  що  здійснює  державне
регулювання  у  сферах  енергетики  та  комунальних  послуг  від  19  листопада
2019 року №2444 “Про внесення змін до постанови Національної комісії,  що
здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг,
від 16 червня 2016 року №1141” для ОКВП “Дніпро-Кіровоград” встановлено
тарифи.

Разом з тим, голова комісії  зауважив на тому, що у разі внесення (якщо
вважають  за  потрібне)  депутатами  обласної  ради  від  Олександрійського
регіону  відповідного  звернення  на  розгляд  обласної  ради  постійна  комісія
обласної ради готова його розглянути та підтримати. 

Після  обговорення,  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома. 
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 особа

Вирішили:  Рішення № 337 (додається).

5. Про  стан  виконання  рішень  обласної  ради  про  оголошення
територій і об'єктів природно-заповідного фонду місцевого значення.

Слухали: інформацію начальника відділу організації природозаповідного
фонду  та  землекористування  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Гладенького  С.І.  та
заступника  директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Хомич  А.П.  про  стан
виконання  наступних рішень  обласної  ради:  від  27  липня 2012  року № 337
“Про оголошення територій і об'єктів природно-заповідного фонду місцевого
значення”,  від  15  лютого  2013  року  №  443  “Про  оголошення  територій  і
об'єктів  природно-заповідного  фонду  місцевого  значення”,  від  18 листопада
2016  року  №  164  “Про  оголошення  території  природно-заповідного  фонду
місцевого  значення”,  від  08  червня  2018  року  №  497  “Про  оголошення
території природно-заповідного фонду місцевого значення”.

Керуючись Регламентом  Кіровоградської обласної ради, у рамках контролю
за результатами розгляду, голова постійної комісії запропонував наступне рішення
комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  департаменту  екології  та  природних  ресурсів

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  у  межах  повноважень,
передбачених  чинним  законодавством  України,  забезпечувати  додержання
режиму  охорони  заповідних  природних  комплексів  та  об’єктів  області
відповідно до затверджених положень.
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Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 338 (додається).
Протокольно:  
Кайдаш Ю.А. - Доручити департаменту екології  та природних ресурсів

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  надати  постійній  комісії
обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та
використання природних ресурсів інформацію про те, які території області, що
вважаються  на  сьогодні  територіями  природно-заповідного  фонду,  але  не
можуть бути заповідними або не відповідають вимогам заповідання.

Ревенко Н.О.  -  Доручити департаменту екології та природних ресурсів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  надати  постійній  комісії
обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та
використання  природних  ресурсів  інформацію  про  наявні  шляхи  та
перспективи  скасування  статусу  територій  та  об’єктів  природно-заповідного
фонду  з  земель  лісового  фонду,  що  надані  у  користування  державному
підприємству  “Долинське  лісове  господарство”,  з  метою  ведення  лісового
господарства,  охорони,  захисту,  раціонального  використання  та  відтворення
лісів.

6. Про  стан  виконання  інвестиційних  намірів  гірничодобувними
підприємствами на території області.

Слухали: інформацію  начальника  відділу  надрокористування  та
видобування  корисних  копалин  департаменту  інфраструктури  та
промисловості Кіровоградської обласної державної адміністрації Бриндак В.Є.
про стан виконання інвестиційних намірів гірничодобувними підприємствами
на території області.

Зокрема,  доповідач  зазначила,  що  під  час  підготовки  проектів  рішень
обласної ради про погодження клопотань щодо надання спеціальних дозволів
на  користування  надрами  та  на  отримання  гірничих  відводів  для  розробки
родовищ  корисних  копалин  від  надрокористувачів  вимагаються  конкретні
інвестиційні пропозиції, у т.ч. про участь у вирішенні соціально-економічних
проблем  регіонів,  виконання  яких  знаходиться  під  постійним  контролем
департаменту.  

Обласною радою сьомого скликання у 2015-2019 році прийнято 19 рішень,
у тому числі:

9 рішень про погодження клопотань про надання спеціальних дозволів на
користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення  родовищ  корисних
копалин з дослідно-промисловою розробкою;

6 рішень про погодження клопотань про надання спеціальних дозволів на
користування надрами з метою видобування корисних копалин;

1 рішення про надання гірничого відводу для розробки родовища;
2 рішення про надання погодження для отримання гірничих відводів на

розробку родовищ уранових руд;
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1  рішення  про  внесення  змін  до  спеціального  дозволу  на  користування
надрами. 

Але для того, щоб інвестор розпочав реалізацію інвестиційного проекту
він повинен отримати спеціальний дозвіл на користування надрами, який надає
Держана служба геології та надр України, гірничий відвід та оформити право
користування земельною ділянкою.

Так,  у  період  із  2015  по  2019  рік  Держгеонадра  надало  суб’єктам
підприємницької діяльності 12 спеціальних дозволів на користування надрами
родовищ на території Кіровоградської області, у тому числі 4 – на геологічне
вивчення родовищ та 8 – на видобування корисних копалин.

Так  що  маємо  надію,  що  завдяки  новим  суб’єктам  підприємницької
діяльності,  які  отримали спеціальні  дозволи на  користування  надрами обсяг
інвестицій  у  розвиток  гірничодобувної  галузі  найближчим  часом  суттєво
зросте.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  департаменту  інфраструктури  та  промисловості

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  у  межах  повноважень,
передбачених  чинним  законодавством  України,  тримати  на  контролі  стан
виконання інвестиційних намірів гірничодобувними підприємствами на території
області.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 339 (додається).

7. Про  клопотання Держгеонадр  України щодо  продажу  на  аукціоні
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою  видобування
цегельної сировини Ганнівського родовища.

Слухали: інформацію  начальника  відділу  надрокористування  та
видобування  корисних  копалин  департаменту  інфраструктури  та
промисловості Кіровоградської обласної державної адміністрації Бриндак В.Є.
про клопотання Державної служби геології та надр України від 01 листопада
2019 року № 22092/03/12-19 і  матеріали стосовно надання погодження щодо
продажу на аукціоні спеціального дозволу на користування надрами з метою
видобування  цегельної  сировини  (глина,  суглинок,  пісок)  Ганнівського
родовища  (ділянки  №  1  і  №  2),  розташованого  в  Долинському  районі
Кіровоградської області.

Розробка  проекту  обумовлена  вимогами  чинного  законодавства  у  сфері
використання  надр  щодо  погодження  клопотань  про  надання  спеціальних
дозволів на користування надрами з органами місцевого самоврядування.

Керуючись  абзацами  п’ять  та  шість  пункту  6  Порядку  проведення
аукціонів  з  продажу  спеціальних  дозволів  на  користування  надрами,
затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 30 травня 2011 року
№ 594, пунктом 3 статті 9-1 Кодексу України "Про надра", після обговорення
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голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування  наступний  проект  рішення
постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Внести на розгляд обласної ради відповідний проект рішення обласної

ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 340 (додається).

8. Про стан виконання обласної цільової програми розвитку водного
господарства  та  екологічного  оздоровлення  басейну  річки  Дніпро  на
період до 2021 року.

Слухали: інформацію начальника Регіонального офісу водних ресурсів у
Кіровоградській  області  Гайдук  К.І.  про  стан  виконання  обласної  цільової
програми  розвитку  водного  господарства  та  екологічного  оздоровлення
басейну річки Дніпро на період до 2021 року за 9 місяців 2019 року.

За наданою інформацією, обсяг фінансування на 2019 рік згідно Програми
передбачено в сумі 105970 тис.грн. (із них: 44840 тис.грн. – кошти Державного
бюджету;  50  тис.грн.  –  кошти  обласного  бюджету;  8800  тис.грн.  –  кошти
місцевого  бюджету;  47380  тис.грн.  –  кошти  інших  джерел).  Фактичне
виконання   січень-вересень  2019  року   склало  35802,14  тис.грн.  (із  них:
16705,74  тис.грн.  –  кошти  загального  та  спеціального  фонду  Державного
бюджету  та  19096,4  тис.грн.  –  кошти  інших  джерел,  тобто
сільгосптоваровиробників),  що  становить  34%  до  обсягу  фінансування,
передбаченого Програмою.

Однак протягом січня-вересня 2019 року кошти за основними напрямками
обласної програми не виділялись.

За результатами обговорення наданої  інформації  голова постійної комісії
поставив на голосування наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації  під

час  уточнення  обласного  бюджету  на  2020  рік  передбачити  кошти  на
фінансування основних заходів обласної цільової програми розвитку водного
господарства та екологічного оздоровлення басейну річки Дніпро на період до
2021 року, серед яких:

першочергове забезпечення централізованим водопостачанням сільських
населених пунктів, що користуються привізною водою;

захист  сільських  населених  пунктів  і  сільськогосподарських  угідь  від
шкідливої дії вод;

екологічне оздоровлення басейну р. Дніпро та поліпшення якості питної
води.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення №  341 (додається).



10

9. Про  звіт  про  результати  виконання  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2019 рік.

Слухали: інформацію директора  департаменту економічного  розвитку і
торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації Рахуби Н.А. про звіт
про  результати  виконання  програми  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2019 рік.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 особа 
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення №  342 (додається).

10. Про  програму  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2020 рік.

Слухали: інформацію директора  департаменту економічного  розвитку і
торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.  про
програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської  області  на
2020 рік.

Доповідач  зазначила,  що  проект  рішення  підготовлено  з  метою
затвердження  програми  економічного  і  соціального  розвитку  області  на
2020 рік  із  урахуванням  у  ній  завдань  і  заходів,  визначених  Стратегією
розвитку Кіровоградської області на період до 2020 року та Планом заходів на
2018-2020 роки із реалізації Стратегії 2020.

Метою  програми  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської
області  на  2020  рік  є  підвищення  якості  життя  та  добробуту  населення  на
основі  проведення  реформ  у  різних  галузях  і  сферах  діяльності,  зростання
конкурентоспроможності  економіки  області,  впровадження  інноваційно-
інвестиційної  моделі  сталого  розвитку  на  сучасній  технологічній  основі,
розвиток  міжнародної  співпраці  та  міжрегіонального  співробітництва
комплексного економічного і  соціального розвитку міст,  районів,  об'єднаних
територіальних громад, розвитку громадянського суспільства.

Проект  програми  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської
області  на  2020  рік  визначає  завдання,  основні  показники  розвитку  галузей
(сфер  діяльності)  та  територій  області  та  передбачає  перелік  інвестиційних
проектів,  реалізація  яких  передбачається  у  2020  році  за  рахунок  коштів
обласного та державного бюджетів інвестиційного спрямування. 

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
поставив на голосування наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5осіб 

“проти” - 0 осіб 
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“утрим.” - 0 осіб
Вирішили:  Рішення №  343 (додається).

11. Про план роботи Кіровоградської обласної ради на 2020 рік.
Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань

житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів  Кайдаша  Ю.А.  план  роботи  Кіровоградської  обласної  ради  на
2020 рік.

Відповідно до пункту 6 частини 1 статті 43 Закону України “Про місцеве
самоврядування в Україні”  затвердження планів роботи обласної  ради — це
питання, що вирішується виключно на пленарному засіданні обласної ради.

Проект  спрямовано  на  підвищення  гласності  та  плановості  у  роботі
обласної ради сьомого скликання.

За  результатами  обговорення  з  даного  питання,  голова постійної  комісії
поставив на голосування наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради при розгляді на сесії обласної

ради  проекту  рішення  обласної  ради  “Про  план  роботи  Кіровоградської
обласної ради на 2020 рік” внести до нього наступні зміни:

додаток  2  до  проекту  рішення  обласної  ради  (План  діяльності
Кіровоградської  обласної  ради  з  підготовки  проектів  регуляторних  актів  на
2020 рік), викласти у новій редакції (додається).

3. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований
проект рішення обласної ради з даного питання з урахуванням пропозицій від
постійної комісії обласної ради.

Голосували: “за” - 5осіб 
“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення №  344 (додається).

12. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів на 2020 рік.

Слухали: інформацію  Кайдаша Юрія Анатолійовича –  голови постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів про план роботи постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів на 2020 рік.

За  результатами  обговорення  з  даного  питання  голова  постійної  комісії
поставив на голосування наступний проект рішення постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради на 2020 рік.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення №  345 (додається).
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На цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  за  активну  роботу  присутнім
депутатам обласної ради, членам постійної комісії обласної ради.

Голова постійної комісії                                                                     Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії А.Погребнюк


